
Referat fra bestyrelsesmøde i VIGMA 6/10-15. 

 

Tilstede: Simon, Morten, Hans-Henrik, Gitte, Ingo, Agusta, Thomas og Charlotte. 

1. I forbindelse med etablering af ny internet skal der opsættes en ny hovedstation. Rummet i 

forbindelse varmekælderen er velegnet til dette og er derfor valgt. 

2. Juletræstænding: Ingo køber juletræ. Gitte køber godter og æbleskiver og Thomas køber 

Glögg. 

TRÆET TÆNDES FREDAG D. 27/11-15 KL. 17:00. Så kom frisk. 

3. Fra 1. november overgår viceværtsposten til Hans-Henrik da Ingo har valgt at trække sig 

som Vicevært. Ingo og Augusta har gjort et stort stykke arbejde og de vil blive savnet i den 

forbindelse. Men de skal have et stort tak for deres arbejde og flid for foreningen. Hermed 

skal der også lyde en stor tak til Hans-Henrik for at have påtaget sig erhvervet. 

4. Økonomien i ejerforeningen er nu så god at vi påtænker at udføre diverse vedligeholdelses 

arbejde. Bestyrelsen vil derfor kigge på følgende: 

- Diverse el-installationer, såsom trappelys og nye udendørslamper i gården. 

- Udskiftning af faldstammer i opgangen 61 B. 

5. Charlotte orienterede om klimaveje. En klimavej er en vej der skal lede vandet væk fra 

vejene og kældre, når der er skybrud. I vores område er Nakskovvej og Vigerslevvej udvalgt 

af kommunen til at blive omlagt til klimaveje. 

6. Der skal laves en cykeloprydning og der opfordres til at alle beboere blive bedre til at stille 

cykler i cykelskuret og cykelkælderen, og ikke op af mure o.lign. 

7. Fællesarbejdet er afsluttet med stor succes og deltagelsen har været overvældende. 

Faktisk er det kun ganske få lejligheder der ikke har deltaget, hvilket må siges har været 

meget positivt. Det er vist første gang i foreningens historie at så få ikke har deltaget. Det 

kræver lidt budget ændringer, men mon ikke vi klarer det. 

 

Dog skal der lyde en stor tak til alle der deltog og også tak til dem der vælger at betale 

boden. Alt har betydning for foreningen til gavn for alle. 

 

Referent: Charlotte  


